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Referat bestyrelsesmøde – fra afd. 29 

 

Mødetidspunkt/sted: 7. december 2022 kl. 17.00 -20.00 – Formandens hjem. 

Til stede:  Bestyrelsen: Mette Nørgaard Blendstrup, Julie Petersen 

Suppleant: Anders Kjær 

Fraværende: Kasper Kirkedal Nielsen  

 

1. Godkendelse af referat:  
a. Dette er første møde, derfor ikke tidligere referat der skal godkendes.  

 

2. Nyt fra formanden: 
a. I bestyrelsen er det besluttet at uddele juleposer til beboerne i afd. 29 i stedet for 

opsætning af juletræ og julehyggearrangement. Dette fordi bestyrelsen først lige er 

nedsat og har haft fokus på at starte op. Formand har haft kontakt til Christian Toft 

vedr. julepose til beboere og dette er godkendt. Bestyrelsen har besluttet at uddele 

juleposerne hurtigst muligt og inden 24. dec.   

 

3. Runden: 
a. Der stilles forslag i bestyrelsen om at ændre betingelserne for parkering. Fx at det skal 

være tilladt at have 3 faste parkeringer. Der skal tages kontakt til kundeansvarlig i 

Avantpark. Formand har været i dialog med Avantpark og bestyrelsen vil opsætte et 

møde med dem i det nye år vedr. mulige ændringer af vilkår for fast parkering og evt. 

andre udfordringer. Bestyrelsen er interesseret i at høre beboernes oplevelser af 

nuværende parkeringsordning, således disse kan tages med til dialogmødet. Alle 

henvendelser vedr. dette skal rettes til bestyrelse29@vivabolig.dk. Dette skal der 

gøres opmærksom på via afdelingens facebookside og infotavle.  

b. Bestyrelsen ønsker at afdelingen får adgang til lån af lokale til fremtidige 

aktiviteter/begivenheder i afdelingen. Bestyrelsen undersøger mulighederne til næste 

gang.  

c. Bestyrelsen har undersøgt muligheden for lån af computer i stedet for iPad til 

bestyrelsesarbejde. Dette kan Vivabolig ikke stille til rådighed. Men snarest får 

bestyrelsesmedlemmer og suppleant uddelt iPad til lån. Derudover afventer 

bestyrelsesmedlemmer stadig deres nye bestyrelses-mail.  

  

4. Økonomi: 
a. Inden midler brugt siden sidst  
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5. Orientering fra team 5: 
a. Intet nyt. 

 

6. Behandling af indkommende forslag: 
a. Vi afventer adgang til bestyrelsesmailen, hvorfor vi ikke er vidende om hvorvidt der er 

indkomne forslag.   

 

7. Orientering/info fra aktivitetsudvalget: 
a. Bestyrelsen ønsker stadig medlemmer i aktivitetsudvalg. Dette skal der fremadrettet 

arbejdes videre på. Indtil et aktivitetsudvalg er nedsat arbejder bestyrelsen videre 

med kommende begivenheder. Bl.a. planlægning af fastelavn i det nye år 2023. 

 

8. Evt.: 
a.  Intet.  

Næste bestyrelsesmøde d. 1. feb. Kl. 17-20. Lokation følger.  

 

 


